Al Ansar International School British Curriculum (Fs1 to A Level)





تعليمٌ ابتكاريٌّ، رياديٌّ تفاعليٌّ، يُخرِّجُ أجيالاً قادرةً، تجهعُ بين الأصالة والهعاصرةِ.

An innovative, pioneering and interactive education that produces capable generations reflecting authenticity and modernity

سياسة الحسومات 2024 - 2024 DSGUNT POLCY

► Hafiz ul Quran (complete) (30%)

An attested certificate from the concerned UAE authorities is a pre-requisite (latest by December of each year)

► Hafiz ul Quran -20 JUZ' (10%)

An attested certificate from the concerned UAE authorities is a pre-requisite (latest by December of each year)



للطالب الذي يحفظ القرآن الكريم كاملا (يشترط إبراز شهادة معتمدة من جهة رسميّة داخل الدُّولة تثبت ذلك في موعد أقصاه نهاية شهرديسمبرمن كل عام).

🗲 (10%) حسم حفظة القرآن الكريم (20جزءاً): للطالب الذي يحفظ 20 جزءاً من القرآن الكريم (يشترط إبراز شهادة معتمدة من جهة رسميّة داخل الدّولة تثبت ذلك في موعد أقصاه نهاية شهر ديسمبر من كل عام). حسم الإخوة (لولى الأمرذاته): ■ حسم الطالب الثاني: 500 درهم ■ حسم الطالب الثالث: 700 درهم ■ حسم الطالب الرابع فما فوق: 1000درهم



- ◄ (5%) حسم الدفع النقدى: ("نقدًا فقط" لكامل المبلغ المستحق على حساب ولى الأمر قبل بداية العام الدراسي).
 - 🗲 (2%) حسم الدفع من خلال البطاقة الائتمانية: (لكامل المبلغ المستحق على حساب ولى الأمر قبل بداية العام الدراسي).
- 属 (3%) حسم الدفع من خلال شيك واحد: (لكامل المبلغ المستحق على حساب ولى الأمر، بحيث يتم استلام وتحصيل الشيك قبل بداية العام الدراسي).
- 🗲 (10%) حسومات التفوق الدراسي لطلبة السنوات (1-10):



- Sibling Discount 2nd student discount : AED 500 **3**rd student discount: AED 700
 - 4th student or more discount: AED 1000
- **Cash Payment Discount (5%)**
 - **Upon payment of FULL amount (due on the parents' account)** in cash before the beginning of the Academic Year.
- Credit Card Payment Discount (2%)
 - **Upon payment of FULL amount (due on the parents' account)** by credit card before the beginning of the Academic Year.
- One Cheque Payment Discount (3%) Upon payment of FULL amount (due on the parent's account) by one cheque payment (received and collected before the beginning of the Academic Year).
- Meritorious Performance (YEAR 1 10) (10%)









1. من السنة الأولى وحتى السنة السادسة: وفقاً لأعلى 7 نتائج على مستوى السنة الدراسية 2. من السنة السابعة وحتى العاشرة: وفقاً لأعلى 5 نتائج على مستوى السنة الدراسية

🗲 (10%): حسم التميز في تحقيق الأولوبات / الرؤى الوطنية والاختبارات الدولية: 1. التميز في اختبار القدرات (CAT4): الحاصلون على المستوى الأعلى (Stanine 9) في جميع مهارات الاختبار (جميع القدرات) 2. التميز في دراسة الاتجاهات العالمية في الرباضيات والعلوم -اختبار TIMSS: الحاصلون على معدل 625 فأعلى 3. التميز في البرنامج الدولي لتقييم الطلبة (PISA): الحاصلون على معدل 625 فأعلى 4. التميز في الدراسة الدولية لقياس مدى تقدم القراءة في العالم

- اختبار (PIRLS): الحاصلون على معدل 625 فأعلى

الحسومات المعتمدة لنتائج امتحانات الثانوبة البريطانية (كامبريدج):

(Y11) (Y13) (Y12) IGCSE **AS LEVEL A LEVEL**



2. Year 7 to Year 10: Top 5 positions amongst the year group performance.

- Distinguished excellence in achieving **National Priorities / Visions and Benchmarking Tests (10%)**
 - **1. Excellence in CAT4 (Cognitive Abilities Test): Stanine 9 in all test skills (all abilities)**
 - **2. Excellence in TIMSS (Trends in International Mathematics** and Science Studies): Scoring 625 or higher
 - **3. Excellence in PISA (Programm for International Student Assessment**]: Scoring 625 or higher
 - **4. Excellence in PIRLS (Progress in International Reading**
 - Literacy Study) Test: Scoring 625 or higher
 - The following discounts can be availed on Cambridge Examination results :



A* A	300 200	A	400	A^ A	500
B	100	В	300	A	400
* Taught by the school and a maximum of 6 IGCSE subjects, 3 AS-Level Subjects or 2 A-Level Subjects (in May-June Examination Series every year). *من المواد التي تدرس في المدرسة ، وكحد أقصى: ست مواد في الـ (IGCSE) ، ثلاث مواد في الـ (A-Level) ، ومادتين في ال					

- The discount policy is applicable to the tuition fee only
 - Discounts cannot be endorsed to other siblings.
 - Only registered students of Y1 Y12 for the next academic year will be eligible for the meritorious discount policy.
 - Top Performers of Year 13 will receive their discounted amount after **Cambridge Examination results have been released.**
 - In the event of eligibility for more than one discount; only the higher discount can be availed.
 - In the event of eligibility for Sibling Discount and Full Payment,
 - an additional 2% discount can be availed for the applicable sibling
 - discount only.
 - ***TERMS AND CONDITIONS APPLY**

- 🔫 تطبق سياسة الحسومات على الرسوم الدراسية فقط. - حسومات الطلبة لا تنتقل إلى إخوتهم. - يشترط في المتفوقين من السنة الأولى إلى السنة الثانية عشر الاستمرار في المدرسة للعام الدراسي التالي. - متفوقو السنة الثالثة عشرينالون مبلغ الحسم بعد صدور نتانج امتحانات الثانوية البريطانية (كامبريدج). - في حال استحقاق أكثر من حسم يُكتفى بالحسم الأعلى . - في حال استحقاق حسم الإخوة مع أحد حسومات دفع كامل المبلغ
- (يتم إضافة حسم 2% على من تنطبق عليه شروط حسم الإخوة فقط). *تطبق الشروط والأحكام

WWW.AlAnsarSchool.net